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Anexă la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 293/30.09.2020 

 
 
 

PROCES VERBAL 
al ședinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad 

din data de 28.08.2020, ora 13.00 
 
 

 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul 
Consiliului Judeţean Arad a Dispoziţiei nr. 373/21.08.2020 a preşedintelui 
Consiliului Judeţean privind convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului 
Judeţean Arad (cuprinzând ordinea de zi, data, ora şi locul desfăşurării) 
precum și prin intermediul presei, în cotidianul local “Jurnalul Arădean”. 
Convocarea consilierilor s-a realizat şi telefonic. 

Prezenți: Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian – 
consilieri judeţeni.  

Absenți: Duruș Daniel-Sorin, Craivan Camelia-Eugenia, Manguci 
Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Remeţan 
Florin, Retter Iosif, Trifon Daniel, și Ţolea Adrian-Florin – consilieri județeni. 

La punctul nr. 1 nu participă la vot domnul consilier judeţean Sulincean 
Mircea. 

La punctul nr. 3 nu participă la vot domnul consilier județean Pero 
Tamas. 
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Dl Cionca Iustin: Onorată audiență vă spun tuturor Bine ați venit la 
ședința Consiliului județean! Astăzi avem pe ordinea de zi 26 de proiecte și 
vă propun să introducem suplimentar încă 2 proiecte, plus Diverse, în total 
vor fi 29 de proiecte. La punctele 23, 24 și 25 vom avea câte un 
amendament. Dacă sunt intervenții pe propunerea pe care v-am făcut-o? Nu 
sunt. Cine este de acord cu ordinea de zi? 22 voturi pentru (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pârv 
Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian). Împotrivă? - . Abțineri? - . 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 256/2020 privind aprobarea ordinii 
de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 28 august 
2020. 

 
 
 În cadrul ședinței s-a dezbătut următoarea 
 

ORDINE DE ZI 
 
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 

al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 24 iulie 2020 – 
iniţiativa preşedintelui.  

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 
al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 3 august 
2020 – iniţiativa preşedintelui.  

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 
al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 17 august 
2020 – iniţiativa preşedintelui.  

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru 
aparatul de specialitate al Consiliului Județean Arad – iniţiativa preşedintelui.  

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii pentru 
Direcţia Judeţeană de Evidenţă a Persoanelor Arad – iniţiativa preşedintelui.  

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme 
pentru activitățile specifice desfășurate de către S.C. Aeroportul Arad S.A. – 
iniţiativa preşedintelui.  

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme 
pentru activitățile specifice desfășurate de către Centrul Militar Județean 
Arad – iniţiativa preşedintelui.  
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8.Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme 
pentru activitățile specifice desfășurate de către Inspectoratul pentru Situații 
de Urgență „Vasile Goldiș” al Județului Arad – iniţiativa preşedintelui.  

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme 
pentru activitățile specifice desfășurate de către Spitalul Clinic Județean de 
Urgență Arad – iniţiativa preşedintelui.  

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme 
pentru activitățile specifice desfășurate de către Regia Autonomă 
Administrația Zonei Libere Curtici-Arad – iniţiativa preşedintelui.  

11.Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației Județului Arad 
pe anul 2020 la bugetul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „MOȚII, 
ȚARA DE PIATRĂ” – iniţiativa preşedintelui.  

12.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 
21/22 septembrie 2020 – iniţiativa preşedintelui.  

13.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public 
Arad – inițiativa președintelui.  

14.Proiect de hotărâre privind modificarea denumirii Programului de 
transport județean de persoane prin servicii regulate 2014-2023 – inițiativa 
președintelui.  

15.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Contractului de 
delegare a gestiunii serviciului de transport public județean de persoane prin 
curse regulate cu operatorul de transport S.C. Transdara S.A. – iniţiativa 
preşedintelui.  

16.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Contractului de 
delegare a gestiunii serviciului de transport public județean de persoane prin 
curse regulate cu operatorul de transport S.C. Atlassib S.A. – iniţiativa 
preşedintelui.  

17.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Contractului de 
delegare a gestiunii serviciului de transport public județean de persoane prin 
curse regulate cu operatorul de transport S.C. SANO S.R.L. – iniţiativa 
preşedintelui.  

18.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici ai obiectivului de investiție „Reabilitare Săli Expoziționale Etaj I, 
Tronson Nord - Consiliul Judeţean Arad - Complexul Muzeal Arad - Pța. 
George Enescu, nr. 1” – iniţiativa preşedintelui.  

19.Proiect de hotărâre privind însușirea documentaţiei cadastrale de 
actualizare informaţii tehnice pentru imobilul situat în Municipiul Arad, Calea 
Bodrogului, FN, Județul Arad, înscris în C. F. nr. 311167 Arad – iniţiativa 
preşedintelui.  
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20.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional 
a Contractului de administrare directă nr. 8.650/27.927/2006 încheiat între 
Consiliul Judeţean Arad şi Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Arad – iniţiativa preşedintelui.  

21.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional 
a Contractului de administrare directă nr. 3.461/284/2007 încheiat între 
Consiliul Judeţean Arad şi Spitalul de Psihiatrie Mocrea – iniţiativa 
preşedintelui.  

22.Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al 
Județului Arad dat în administrare Centrului Cultural Județean Arad – 
iniţiativa preşedintelui.  

23.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Județean Arad nr. 36/31.01.2020 privind repartizarea pe unități 
administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul 
pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2020, 
precum și a sumelor estimate pentru anii 2021-2023 – iniţiativa preşedintelui.  

24.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Județean Arad nr. 254/17.08.2020 pentru modificarea art. 1 al 
Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea 
utilizării excedentului bugetar al anilor precedenți pentru finanțarea 
cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul 2020 – iniţiativa preşedintelui.  

25.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri 
şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2020 – iniţiativa preşedintelui.  

26.Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuție ale 
bugetului general de venituri și cheltuieli al Județului Arad la data de 
30.06.2020 – iniţiativa preşedintelui.  

27.Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri achiziționate în 
cadrul proiectului ROHU 72 „Rețea transfrontalieră pentru îmbunătățirea 
capacității de răspuns și a managementului riscurilor în situații de urgență” 
ca fiind de interes public județean și constituirea dreptului de administrare al 
Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad asupra acestora – iniţiativa 
preşedintelui.  

28.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de 
funcții şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare ca urmare a 
reorganizării Unităţii de Asistenţă Medico - Socială Săvârşin – iniţiativa 
preşedintelui.  

29.Diverse. 
 
 
Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 24 iulie 2020 – 
iniţiativa preşedintelui.  
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Dl Cionca Iustin: Punctul 1. Proiect de hotărâre privind aprobarea 
conţinutului Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean 
Arad din data de 24 iulie 2020. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este 
pentru? 21 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Ulici Ion și Urzică Cristian). Împotrivă? - . Abțineri? - . 
Să spuneți vă rog numele pentru procesul-verbal, vă rog.  

Dl Sulincean Mircea: Sulincean! 
Dl Cionca Iustin: S-a auzit? Sulincean nu a fost prezent.  
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 257/2020 privind aprobarea 
conţinutului Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean 
Arad din data de 24 iulie 2020. 

 
 
Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 3 august 2020 
– iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

conţinutului Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului 
Judeţean Arad din data de 3 august 2020. Intervenții? Nu sunt. Cine este 
pentru? 22 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian). 
Împotrivă? - . Abțineri? - . 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 258/2020 privind aprobarea 
conţinutului Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului 
Judeţean Arad din data de 3 august 2020. 

 
 
Punctul 3 
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Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 
şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 17 august 
2020 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

conţinutului Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului 
Judeţean Arad din data de 17 august 2020. Dacă sunt intervenții?  

Dl Pero Tamas:  Pero Tamas, nu am fost prezent, nu votez. 
Dl Cionca Iustin: Cine este pentru? 21 voturi pentru (Cionca Iustin – 

preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pârv 
Mihai, Pădurean Petru, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-
Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici 
Ion și Urzică Cristian). Împotrivă? - . Abțineri? - . 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 259/2020 privind aprobarea 
conţinutului Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului 
Judeţean Arad din data de 17 august 2020. 

 
 
Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții pentru aparatul 

de specialitate al Consiliului Județean Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 4. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

statului de funcții pentru aparatul de specialitate al Consiliului Județean Arad. 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 22 voturi pentru (Cionca 
Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan 
Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, 
Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian). Împotrivă? - . Abțineri? - . 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 260/2020 privind aprobarea statului 
de funcții pentru aparatul de specialitate al Consiliului Județean Arad. 

 
 
Punctul 5 
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Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii pentru Direcţia 
Judeţeană de Evidenţă a Persoanelor Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

statului de funcţii pentru Direcţia Judeţeană de Evidenţă a Persoanelor Arad. 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 22 voturi pentru (Cionca 
Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan 
Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, 
Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian). Împotrivă? - . Abțineri? - . 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 261/2020 privind aprobarea statului 
de funcţii pentru Direcţia Judeţeană de Evidenţă a Persoanelor Arad. 

 
 
Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme pentru 

activitățile specifice desfășurate de către S.C. Aeroportul Arad S.A. – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 6. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

numărului de autoturisme pentru activitățile specifice desfășurate de către 
S.C. Aeroportul Arad S.A. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 
22 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian). 
Împotrivă? - . Abțineri? - . 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 262/2020 privind aprobarea 
numărului de autoturisme pentru activitățile specifice desfășurate de către 
S.C. Aeroportul Arad S.A. 

 
 
Punctul 7 
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Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme pentru 
activitățile specifice desfășurate de către Centrul Militar Județean Arad – 
iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 7. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

numărului de autoturisme pentru activitățile specifice desfășurate de către 
Centrul Militar Județean Arad. Intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 22 
voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian). 
Împotrivă? - . Abțineri? - . 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 263/2020 privind aprobarea 
numărului de autoturisme pentru activitățile specifice desfășurate de către 
Centrul Militar Județean Arad. 

 
 
Punctul 8 
Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme pentru 

activitățile specifice desfășurate de către Inspectoratul pentru Situații de 
Urgență „Vasile Goldiș” al Județului Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 8. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

numărului de autoturisme pentru activitățile specifice desfășurate de către 
Inspectoratul pentru Situații de Urgență „Vasile Goldiș” al Județului Arad. 
Intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 22 voturi pentru (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pârv 
Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian). Împotrivă? - . Abțineri? - . 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 264/2020 privind aprobarea 
numărului de autoturisme pentru activitățile specifice desfășurate de către 
Inspectoratul pentru Situații de Urgență „Vasile Goldiș” al Județului Arad. 
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Punctul 9 
Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme pentru 

activitățile specifice desfășurate de către Spitalul Clinic Județean de Urgență 
Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 9. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

numărului de autoturisme pentru activitățile specifice desfășurate de către 
Spitalul Clinic Județean de Urgență Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 
Cine este pentru? 22 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu 
– vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian). 
Împotrivă? - . Abțineri? - . 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 265/2020 privind aprobarea 
numărului de autoturisme pentru activitățile specifice desfășurate de către 
Spitalul Clinic Județean de Urgență Arad. 

 
 
Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de autoturisme pentru 

activitățile specifice desfășurate de către Regia Autonomă Administrația 
Zonei Libere Curtici-Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 10. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

numărului de autoturisme pentru activitățile specifice desfășurate de către 
Regia Autonomă Administrația Zonei Libere Curtici-Arad. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 22 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pârv 
Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian). Împotrivă? - . Abțineri? - . 

În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 
privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 266/2020 privind aprobarea 
numărului de autoturisme pentru activitățile specifice desfășurate de către 
Regia Autonomă Administrația Zonei Libere Curtici-Arad. 
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Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației Județului Arad pe 

anul 2020 la bugetul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „MOȚII, ȚARA 
DE PIATRĂ” – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 11. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

plății cotizației Județului Arad pe anul 2020 la bugetul Asociației de 
Dezvoltare Intercomunitară „MOȚII, ȚARA DE PIATRĂ”. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 22 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pârv 
Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian). Împotrivă? - . Abțineri? - . 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 267/2020 privind aprobarea plății 
cotizației Județului Arad pe anul 2020 la bugetul Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară „MOȚII, ȚARA DE PIATRĂ”. 

 
 
Punctul 12 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 
21/22 septembrie 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 12. Proiect de hotărâre privind acordarea 

unui mandat special reprezentantului UAT Județul Arad în Adunarea 
Generală a Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. din data de 
21/22 septembrie 2020. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 
22 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian). 
Împotrivă? - . Abțineri? - . 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 
privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 268/2020 privind acordarea unui 
mandat special reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul 
Arad în Adunarea Generală a Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad 
S.A. din data de 21/22 septembrie 2020. 

 
 
Punctul 13 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public 
Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 13. Proiect de hotărâre privind acordarea 

unui mandat special reprezentantului UAT Județul Arad în Adunarea 
Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public 
Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 22 voturi (Cionca 
Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan 
Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, 
Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian). Împotrivă? - . Abțineri? - . 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 269/2020 privind acordarea unui 
mandat special reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul 
Arad în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de 
Transport Public Arad. 

 
 
Punctul 14 
Proiect de hotărâre privind modificarea denumirii Programului de 

transport județean de persoane prin servicii regulate 2014-2023 – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 14. Proiect de hotărâre privind modificarea 

denumirii Programului de transport județean de persoane prin servicii 
regulate 2014-2023. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 22 
voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci 
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Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian). 
Împotrivă? - . Abțineri? - . 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 270/2020 privind modificarea 
denumirii Programului de transport județean de persoane prin servicii 
regulate 2014-2023. 

 
 
Punctul 15 
Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Contractului de 

delegare a gestiunii serviciului de transport public județean de persoane prin 
curse regulate cu operatorul de transport S.C. Transdara S.A. – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 15. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

încheierii Contractului de delegare a gestiunii serviciului de transport public 
județean de persoane prin curse regulate cu operatorul de transport S.C. 
Transdara S.A. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 22 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian). Împotrivă? - . 
Abțineri? - . 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 271/2020 privind aprobarea 
încheierii Contractului de delegare a gestiunii serviciului de transport public 
județean de persoane prin curse regulate cu operatorul de transport S.C. 
Transdara S.A. 

 
Punctul 16 
Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Contractului de 

delegare a gestiunii serviciului de transport public județean de persoane prin 
curse regulate cu operatorul de transport S.C. Atlassib S.A. – iniţiativa 
preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Punctul 16. Proiect de hotărâre privind aprobarea 
încheierii Contractului de delegare a gestiunii serviciului de transport public 
județean de persoane prin curse regulate cu operatorul de transport S.C. 
Atlassib S.A. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 22 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian). Împotrivă? - . 
Abțineri? - . 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 272/2020 privind aprobarea 
încheierii Contractului de delegare a gestiunii serviciului de transport public 
județean de persoane prin curse regulate cu operatorul de transport S.C. 
Atlassib S.A. 

 
 
Punctul 17 
Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Contractului de 

delegare a gestiunii serviciului de transport public județean de persoane prin 
curse regulate cu operatorul de transport S.C. SANO S.R.L. – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 17. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

încheierii Contractului de delegare a gestiunii serviciului de transport public 
județean de persoane prin curse regulate cu operatorul de transport S.C. 
SANO S.R.L. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 22 voturi 
pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian). 
Împotrivă? - . Abțineri? - . 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 273/2020 privind aprobarea 
încheierii Contractului de delegare a gestiunii serviciului de transport public 
județean de persoane prin curse regulate cu operatorul de transport S.C. 
SANO S.R.L. 
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Punctul 18 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 

ai obiectivului de investiție „Reabilitare Săli Expoziționale Etaj I, Tronson 
Nord - Consiliul Judeţean Arad - Complexul Muzeal Arad - Pța. George 
Enescu, nr. 1” – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 18. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție „Reabilitare Săli 
Expoziționale Etaj I, Tronson Nord - Consiliul Judeţean Arad - Complexul 
Muzeal Arad - Piața George Enescu, nr. 1”. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 
Cine este pentru? 22 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, 
Pero Tamas, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică 
Cristian). Împotrivă? - . Abțineri? - . 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 274/2020 privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție „Reabilitare Săli 
Expoziționale Etaj I, Tronson Nord - Consiliul Judeţean Arad - Complexul 
Muzeal Arad - Pța. George Enescu, nr. 1”. 

 
 
Punctul 19 
Proiect de hotărâre privind însușirea documentaţiei cadastrale de 

actualizare informaţii tehnice pentru imobilul situat în Municipiul Arad, Calea 
Bodrogului, FN, Județul Arad, înscris în C. F. nr. 311167 Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 19. Proiect de hotărâre privind însușirea 

documentaţiei cadastrale de actualizare informaţii tehnice pentru imobilul 
situat în Municipiul Arad, Calea Bodrogului, FN, Județul Arad, înscris în          
C. F. nr. 311167 Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 22 
voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
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Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian). 
Împotrivă? - . Abțineri? - . 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 275/2020 privind însușirea 
documentaţiei cadastrale de actualizare informaţii tehnice pentru imobilul 
situat în Municipiul Arad, Calea Bodrogului, FN, Județul Arad, înscris în C. 
F. nr. 311167 Arad. 

 
 
Punctul 20 
Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional a 

Contractului de administrare directă nr. 8.650/27.927/2006 încheiat între 
Consiliul Judeţean Arad şi Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Arad – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 20. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

modificării prin act adiţional a Contractului de administrare directă nr. 
8.650/27.927/2006 încheiat între Consiliul Judeţean Arad şi Direcţia 
Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 22 voturi pentru (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pârv 
Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian). Împotrivă? - . Abțineri? - . 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 276/2020 privind aprobarea 
modificării prin act adiţional a Contractului de administrare directă nr. 
8.650/27.927/2006 încheiat între Consiliul Judeţean Arad şi Direcţia 
Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad. 

 
Punctul 21 
Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării prin act adiţional a 

Contractului de administrare directă nr. 3.461/284/2007 încheiat între 
Consiliul Judeţean Arad şi Spitalul de Psihiatrie Mocrea – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 21. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

modificării prin act adiţional a Contractului de administrare directă nr. 
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3.461/284/2007 încheiat între Consiliul Judeţean Arad şi Spitalul de 
Psihiatrie Mocrea. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 22 
voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, 
Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian). 
Împotrivă? - . Abțineri? - . 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 277/2020 privind aprobarea 
modificării prin act adiţional a Contractului de administrare directă nr. 
3.461/284/2007 încheiat între Consiliul Judeţean Arad şi Spitalul de 
Psihiatrie Mocrea. 

 
 
Punctul 22 
Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al Județului 

Arad dat în administrare Centrului Cultural Județean Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 22. Proiect de hotărâre privind majorarea 

patrimoniului public al Județului Arad dat în administrare Centrului Cultural 
Județean Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 22 voturi 
pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian). 
Împotrivă? - . Abțineri? - . 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 278/2020 privind majorarea 
patrimoniului public al Județului Arad dat în administrare Centrului Cultural 
Județean Arad. 

 
 
Punctul 23 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului 

Județean Arad nr. 36/31.01.2020 privind repartizarea pe unități 
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administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul 
pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2020, 
precum și a sumelor estimate pentru anii 2021-2023 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 23. Proiect de hotărâre pentru modificarea 

Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 36/31.01.2020 privind 
repartizarea pe UAT a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul 
pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2020, 
precum și a sumelor estimate pentru anii 2021-2023. Aici avem un 
amendament, îl rog pe domnul vicepreședinte Sergiu Bîlcea să vi-l prezinte.  

Dl Bîlcea Sergiu: Mulțumesc domnule președinte! Având în vedere 
solicitarea UAT comuna Vinga, ca urmare a fenomenelor meteorologice 
nefavorabile de realocare a sumei de 200 mii lei de la obiectivul de investiții 
“Extindere rețele de canalizare menajeră și extindere stație de epurare în 
locaitatea Vinga” la obiectivul de investiții  “Reabilitare trotuare și podețe prin 
pavare în comuna Vinga”. 

Dl Cionca Iustin: Dacă sunt intervenții pe amendament? Nu sunt. Cine 
este de acord cu amentamentul? 22 voturi pentru (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pârv 
Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean 
Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian). Împotrivă -. Abțineri -. Și acum 
cine este de acord cu proiectul de hotărâre de la punctul 23 cu 
amendamentul cuprins în textul său. Cine este pentru? 22 voturi pentru 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian). Împotrivă? - . 
Abțineri? - . Mulțumesc. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 279/2020 pentru modificarea 
Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 36/31.01.2020 privind 
repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare 
cotei de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului 
județean pe anul 2020, precum și a sumelor estimate pentru anii 2021-2023. 

 
 
Punctul 24 
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Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului 
Județean Arad nr. 254/17.08.2020 pentru modificarea art. 1 al Hotărârii 
Consiliului Județean Arad nr. 38/31.01.2020 privind aprobarea utilizării 
excedentului bugetar al anilor precedenți pentru finanțarea cheltuielilor 
secțiunii de dezvoltare în anul 2020 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 24. Proiect de hotărâre pentru modificarea 

Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 254/17.08.2020 pentru 
modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 38/31.01.2020 
privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenți pentru 
finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul 2020. Și aici vreau să 
vă prezint un amendament. Deci propun modificare Anexei la proiectul de 
hotărâre pentru modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 
38 din data de 31.01.2020 privind aprobarea utilizării excedentului bugetar 
al anilor precedenți pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în 
anul 2020, după cum urmează: Modificarea denumirii obiectivului de 
investiții DALI pentru Modernizare DJ 793 km 45-500 ... km 60 Șicula-Gurba-
Cermei, în DALI pentru Modernizarea DJ 793 km 45-60 Șicula-Gurba-
Cermei, și PT integrator pentru investiția Modernizarea rețea rutieră zona de 
Nord a județului Arad și suplimentarea acestuia cu suma de 886 mii lei. 
Diminuarea sumei alocate în anul 2020, obiectivului de investiții proiectare 
cu execuție Modernizare DJ 572 Limită județ Timiș-Lipova cu suma de 886 
mii lei. Propun acest amendament, datorită faptului că UAT Județul Arad a 
transmis deja Agenției pentru Dezvoltare Regională Vest fișa proiectului 
Modernizare rețea rutieră în zona de nord a Județului Arad, în cadrul apelului 
lansat de către Autoritatea de Management pentru Programul Operațional 
Asistență Tehnică, aferente viitoarelor proiecte de infrastructură pentru 
perioada 2021-2027 în domeniile de interes strategic, național, regional și 
local, sau a unor proiecte care fac parte din strategii, planuri de dezvoltare 
la nivel regional-local, finanțate din fonduri europene acordate României în 
perioada de programare 2021-2027, în cadrul politicii de coeziune în 
domeniile destinate mobilității și regenerării urbane. Respectiv proiectelor de 
infrastructură rutieră de interes județean, inclusiv variantele ocolitoare sau 
drumuri de legătură, centrelor de agrement, bazelor turistice, taberelor 
școlare și infrastructurii și serviciilor publice de turism, inclusiv obiective de 
patrimoniu cu potențial turistic. Și acum aș vrea să vă spun pe scurt, noi 
aceste drumuri le-am pregătit și le-am depus la Compania Națională de 
Investiții, ele au apărut deja în lista sinteză și sunt propuse pentru finanțare. 
Însă pentru că nu există siguranța că se vor realiza într-un termen foarte 
scurt, am profitat de oportunitatea apariției Ordonanței nr. 88, care prevede 
plătirea de la bugetul de stat prin guvern, a documentațiilor tehnice și a 
întregului pachet care se depune pentru obținerea finanțării din fondurile 
europene. Ceea ce îți dă și certitudinea că vom primi într-un termen foarte 
rapid banii aceștia, dacă îl declarăm un proiect strategic. Din acest proiect 
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vor face parte drumurile: Mișca-Apateu-Berechiu cu legătura spre drumul 
national 79, Cermei-Limită Județ Bihor. Nu ați pregătit și o hartă să le și 
arătăm? Cermei-Beliu, Sepreuș-Cermei, Seleuș-Șicula și Șicula-Gurba-
Cermei. Practic vom face un pachet de aproximativ 74 km, cu o valoare de 
aproximativ 40 milioane euro. Știți că proiectele trebuie să fie de maxim  45 
milioane, deci ne încadrăm. Am discutat cu experții noștri de la fondurile 
europene, o să avem toate condițiile cerute de finanțator. Deci încă o dată 
am să vă arăt pe hartă.  

 
Tronsoanele de drum sunt prezentate de președintele Consiliului 

Județean printr-un material realizat în format electronic. 
 
 
Dl Cionca Iustin: Începând de la Seleuș până la limită Județ Bihor, și 

apoi legătura până la Mișca, de la Cermei legăm cu Sepreușul care deja este 
legat cu Sintea Mare cu un drum modernizat și la fel legăm Cermei cu Beliu. 
Practic toată zona de nord va fi asigurată prin acest proiect, care eu consider 
că este un drum strategic și că va primi pontaj maxim, dacă se va puncta 
sau s-ar putea să intre direct fiind proiect strategic. Vedem, până la urmă 
regulile se vor face la Regiunea de Vest. Și cred că după proiectul care a 
fost semnat sâmbătă de către premierul Ludovic Orban la Arad, legătura cu 
autostrada, practic centura municipiului care trece prin Fîntînele-
Vladimirescu și va avea un pod de peste un kilometru și un pasaj peste calea 
ferată. Și un proiect de 45 milioane de euro, cred că acest proiect este al 
doilea ca forță și din punct de vedere financiar și din punct de vedere al 
dezvoltării economice care va fi generată, două proiecte extrem de 
importante pe care le demarăm în perioada următoare. Dacă sunt intervenții 
pe subiectul acesta?    

Dl Moț Petru: Aș avea eu ...  
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dl Moț Petru: O intervenție, domnule președinte! Mai mult sau mai 

puțin pe amendamentul dumneavoastră, pe care l-am înțeles. Aș vrea să 
propun și eu un amendament la acest proiect de hotărâre, am observat în 
materialele de ședință care mi s-au prezentat și din discuțiile pe care le-am 
avut la comisie, că prin acest proiect de hotărâre se intenționează 
diminuarea sumei cu 2.491.000 lei ceea ce generic este cunoscut ca fiind  
Centura Lipovei, nu mai reiau acum kilometri ș.a.m.d.   

Dl Cionca Iustin: (Neinteligibil). 
Dl Moț Petru: Așa mi s-a explicat domnule președinte, am întrebat 

expres dacă este acel drum. Oricum este un drum în acea zonă, drumurile 
județene din zona respectivă nu sunt foarte bine echipate să zic din punct 
de vedere al calității stratului asfaltic și prin urmare noi solicităm și 
amendamentul meu este în sensul de a se elimina din corpul proiectului de 
hotărâre diminuarea acestei sume.    
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Dl Cionca Iustin: Domnul Moț! Numai o secundă să clarificăm. 
Dl Moț Petru: Da. 
Dl Cionca Iustin: Că sunteți în eroare. Deci noi am avut alocat de către 

dumneavoastră suma de 57 milioane pentru drumul Lipova-Cuveșdia-Limită 
de județ Timiș. Noi în urma licitației pe care tocmai am încheiat-o, am scăzut 
suma aceasta, contractul dacă se va încheia cu firma câștigătoare este 51 
milioane. Evident că cele 6 milioane trebuie să le luăm și să le punem pe 
alte proiecte. Am luat acum din 6 milioane, 2.491.000 lei și îi punem aici. 
Urmează ca diferența să vedem unde mai punem și cât va fi suma totală. 
Menționez că în momentul acesta, deși comisia a desemnat câștigătorul, 
există contestații. Dacă se vor admite contestațiile celelalte firme probabil că 
vor avea prețuri și mai mici. Dar noi deocamdată știm ...    

Dl Moț Petru: Sperăm să nu ajute aceste contestații...  Oricum la acest 
moment nu avem nimic sigur, nu avem un contract, dar este posibil să-l 
avem, într-un scurt timp. Rămâne de văzut ce va fi cu acele contestații. Eu 
zic să dăm o șansă acestui proiect și să nu luăm deocamdată această sumă. 
Acesta este sensul amendamentul meu, să mai așteptăm puțin cu aceasta 
... 

Dl Cionca Iustin: Am să-i dau cuvântul domnului Sergiu Bîlcea și după 
o să vă dau o replică dacă nu cumva dânsul asta dorește. Vă rog domnule 
Bîlcea! 

Dl Bîlcea Sergiu: Îmi cer scuze, domnule președinte un singur lucru 
domnul Moț! Modernizarea drumului Lipova-Șiștarovăț-Limită de Județ 
Timiș, nu este afectată. De ce? Pentru că inclusiv dacă câștigătorul va fi dat 
în cel mai scurt timp, urmează o perioadă de proiectare, care este de minim 
3 luni. Cu perioada de avizare a proiectului, pentru că licitația este proiectare 
cu execuție astfel încât la bugetul următor veți avea ocazia să aprobați 
întreaga sumă. Dar oricum lucrările nu ar demara decât în primăvara anului 
viitor, v-am și explicat și de ce, pentru că este nevoie de minim 3 luni pentru 
proiectare și avizare. Astfel încât cererea dumneavoastră este din punctul 
meu de vedere întemeiată, pentru că doriți să aveți grijă de ceea ce 
înseamnă investițiile din zona aceasta Lipova. Dar explicația mea și a 
domnului președinte este că indiferent dacă vom lua sau nu acești bani ei 
nu vor fi cheltuiți în acest an. Maxim se va cheltui partea de proiectare care 
este o sumă foarte mică. Noi am bugetat acest drum, pentru că am 
considerat și considerăm că este important ca Lipova să aibă o nouă 
legătură cu autostrada. Dar din păcate partea de proceduri de licitație s-a 
derulat într-un mult prea mult timp decât ne-am fi dorit noi. Iar părerea mea 
este că dumneavoastră nu ar trebui să faceți acest amendament, pentru că 
nu ar avea efect. Nici nu am putea cheltui banii pe Lipova, iar dincolo ar 
trebui să mergem mult mai rapid cu documentația pentru că conform 
Ordonanței 88 până la finalul anului viitor toate aceste drumuri au nevoie de 
proiectare împreună cu avize, pentru a fi licitată execuția. Astfel încât  2024 
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următorul mandat să fie toate gata. Și gândiți-vă că vorbim de 75 km de drum 
județean în nordul județului. Mulțumesc pentru înțelegere! 

Dl Moț Petru: Eu sunt de acord, vă mulțumesc pentru explicații, însă 
cred totuși că ne grăbim având în vedere că suntem doar în luna august, nu 
suntem în noiembrie, decembrie sau chiar octombrie, ca să avem 
certitudinea că nu putem cheltui o mare parte din această sumă. De aceea 
eu îmi mențin amendamentul, dacă doriți să-l păstrați este dreptul 
dumneavoastră, eu îmi mențin amendamentul cu această motivație.     

Dl Cionca Iustin: Considerați că noi până în decembrie începând de 
astăzi putem cheltui cele 57 de milioane?  Care am fost obligați de lege, că 
așa este legea trebuie să-i punem toți banii și practic îi imobilizezi acolo până 
reușești să îi consumi, este o prostie legală, dar până la urmă haideți nu mă 
încurcați și cu amendamentul dumneavoastră pentru că nu ar fi decât să 
dublăm eroarea. Din punctul meu de vedere cred că, ar trebui modificată 
legislația, să fie cum a fost acum 10 ani, când trebuia să pui o sumă de bani, 
dădeai drumul la proceduri și doar atunci puneai banii necesari când era 
pregătit din punct de vedere al maturității și proiectul și procedura. Practic 
dumneavoastră spuneți acum, să lăsăm cele 57 de milioane ...     

Dl Moț Petru: Nu, nu. 
Dl Cionca Iustin: Dacă trece amendamentul dumneavoastră acum. Noi 

nu mai putem să facem documentația asta, să o pregătim pentru următoarea   
finanțare, pentru care documentație primim banii înapoi de la guvern. Practic 
este un împrumut, pun banii aceștia aici, demarez cheltuielile, și după aceea 
primesc de la guvern banii înapoi pentru documentație. Plus execuția lucrării 
și câștigăm timp. 

Dl Moț Petru: Eu pot să înțeleg raționamentul dumneavoastră și nu pot 
să-l exclud „a priori” ca nefiind ...  (neinteligibil). Însă totuși avem finanțare 
pentru un drum și acum luăm banii de la acel drum. Deci aceasta este 
chestiunea. 

Dl Cionca Iustin: Domnul Moț! Legea mă obligă să pun toți banii. Dacă 
dumneavoastră sunteți de bună credință, înțelegeți că nu am cum să consum 
57 de milioane, când eu nu am proiect tehnic, nu am licitație anul acesta, 
este logic.  

Dl Moț Petru: De acord, dar nu am nici certitudinea că ...  
Dl Cionca Iustin: Dumneavoastră vreți să-i ținem acolo? Am înțeles 

amendamentul! 
Dl Moț Petru: Eu vreau să se facă drumul! 
Dl Cionca Iustin: Am înțeles. Am vrut să fiu sigur că îl înțelegeți. Am 

înțeles, insistați pe amendament? 
Dl Moț Petru: Îmi mențin amendamentul! 
Dl Cionca Iustin: Bun atunci o să trecem prima dată să votăm 

amendamentul propus de mine care dacă va trece, nu mai poate să treacă 
al dumneavoastră. Asta juridic o înțelegem, da? 

Dl Moț Petru: Regulamentul... 
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Dl Cionca Iustin: Dar dacă vreți îl trecem pe al dumneavoastră, prima 
dată doriți. Dar  eu vă spun că dacă al meu va trece, al dumneavoastră nu 
mai poate să treacă. Deja am stabilit prin amendamentul meu, de unde luăm 
banii. 

Dl Bîlcea Sergiu: Domnul Moț! 
Dl Moț Petru: Da, vă rog! 
Dl Bîlcea Sergiu: Credeți-ne, că dacă am spus aceste lucruri, amândoi 

v-am dat să spunem așa, aceste declarații pentru că sunt înregistrate. Iar pe 
de altă parte, am încercat să vă liniștim să vă spunem că acel drum se va 
face, doar că nu  ...  Aici este o chestie de logică și vă rog să o înțelegeți, o 
dată ce se va vota amendamentul, nu avem cum să nu facem documentația 
pentru aceste drumuri, iar procedura nu va fi afectată pentru Lipova -
Șiștarovăț - Limită de județ Timiș. Asta încercăm să vă spunem.  

Dl Moț Petru: Dar eu am înțeles. 
Dl Bîlcea Sergiu: Mai mult cu acest ping-pong, pierdem timpul.  
Dl Moț Petru: Bun. Acum eu ... (neinteligibil).   
Dl Cionca Iustin: Eu încă o dată, domnul Moț! Eu nu vreau să arătăm 

acum, poate în ultima ședință, forța majorității împotriva minorității. Însă este 
un proiect pe care eu vreau să-l fac cât mai repede, și tocmai de aceea am 
nevoie de hotărârea de astăzi. Și vorbesc acum cu toți colegii, dacă astăzi 
amendamentul meu trece, aparatul de lucru are în perioada următoare, 
astfel încât să pregătim licitațiile pentru documentațiile tehnice pentru toate 
aceste drumuri. Dacă nu ar trece, atunci trebuie să căutăm soluții, alți bani  
din altă parte. Și este păcat să ți acești bani imobilizați aici pe un drum când 
ști sigur că nu ai cum să-i consumi. Mai multe explicații nu am, dacă doriți 
eu vă propun la vot amendamentul propus de mine. Și în funcție de rezultatul 
votului trecem la următorul dacă va fi cazul. Cine este de acord cu 
amedamentul propus de mine ca președinte al consiliului județean? 19 voturi 
pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ulici Ion și 
Urzică Cristian). Ați reușit? Împotrivă? – . Abțineri?  3 abțineri (Moţ Petru, 
Săbău Gheorghe și Sulincean Marius-Mircea). Sunteți de acord domnul Moț, 
conform Regulamentului  nu mai are  rost să depunem celălalt amendament. 
De fapt în Regulamentul spune clar că nu putem să spunem la vot, un 
amendament care ar contrazice primul amendament care a trecut.  

Dl Moț Petru: Așa spune Regulamentul. 
Dl Cionca Iustin: Vă mulțumesc! Și acum cine este de acord cu 

proiectul de hotărâre cu amendamentul inclus ... Vreți să interveniți? 
Dl Moț Petru: Da. Aș vrea să spun, că din moment ce amendamentul 

mi-a fost respins nu o să putem vota acest proiect de hotărâre și nu vom 
vota nici proiectul următor, privind rectificarea de buget care vine în 
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contradicție, o să se pună în operă ceea ce noi am susținut la acest punct. 
Deci aceasta ar fi intervenția, mulțumesc!  

Dl Cionca Iustin: Vă rog, domnul Pârv! 
Dl Pârv Mihai: Având în vedere că locuiesc în zona ... locuiesc la 

Șepreuș. Și știu cât de importante sunt aceste drumuri, care nu au fost 
reabilitate înainte de Revoluție, cred că trebuie să votăm “pentru”, știu cu ce 
se confruntă locuitorii din toate satele învecinate Șepreușului. Și este foarte 
important să demarăm și acolo niște proiecte de modernizare. Mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu o să vă rog 
să trecem la vot. Cine este de acord cu punctul 24, cu amendamentul propus 
de mine. Cine este pentru? 19 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, 
Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-
Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Pârv Mihai, 
Pădurean Petru, Pero Tamas, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan 
Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ulici Ion și Urzică Cristian). Împotrivă?- .  
3 abțineri (Moţ Petru, Săbău Gheorghe și Sulincean Marius-Mircea). 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 280/2020 pentru modificarea 
Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 254/17.08.2020 pentru 
modificarea art. 1 al Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 38/31.01.2020 
privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenți pentru 
finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul 2020. 

 
 
 
 
Punctul 25 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi 

cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2020 – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 25. Proiect de hotărâre privind 

rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe 
anul 2020. Și aici avem un amendament. Mai îl citesc o dată? Având în 
vedere că este același lucru, sunteți de acord să nu îl mai citesc încă o dată?  
Cine este pentru amendament? Cine este pentru? 19 voturi pentru (Cionca 
Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan 
Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Pârv Mihai, 
Pădurean Petru, Pero Tamas, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan 
Cristian-Ioan, Stan Simona-Lucia, Ulici Ion și Urzică Cristian). Împotrivă?-.  
Abțineri? 3 abțineri (Moţ Petru, Săbău Gheorghe și Sulincean Marius-
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Mircea). Și cine de de acord cu punctul cu amendamentul în corpul său? 19 
voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan,  
Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Ulici Ion și 
Urzică Cristian). Împotrivă? – . Abțineri ? 3 abțineri (Lucaci Cornel-Ștefan, 
Moţ Petru și Sulincean Marius-Mircea). Mulțumesc!  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 281/2020 privind rectificarea 
bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2020. 

 
 
Punctul 26 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de execuție ale 

bugetului general de venituri și cheltuieli al Județului Arad la data de 
30.06.2020 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 26. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

conturilor de execuție ale bugetului general de venituri și cheltuieli al 
Județului Arad la data de 30.06.2020. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine 
este pentru? 22 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, 
Gligor Ioan, Lucaci Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, 
Pero Tamas, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică 
Cristian). Împotrivă? - . Abțineri? - . 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 282/2020 privind aprobarea 
conturilor de execuție ale bugetului general de venituri și cheltuieli al 
Județului Arad la data de 30.06.2020. 

 
 
Punctul 27 
Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri achiziționate în 

cadrul proiectului ROHU 72 „Rețea transfrontalieră pentru îmbunătățirea 
capacității de răspuns și a managementului riscurilor în situații de urgență” 
ca fiind de interes public județean și constituirea dreptului de administrare al 
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Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad asupra acestora – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Trecem la proiectele introduse suplimentar pe 

ordinea de zi. Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri 
achiziționate în cadrul proiectului România-Ungaria „Rețea transfrontalieră 
pentru îmbunătățirea capacității de răspuns și a managementului riscurilor 
în situații de urgență” ca fiind de interes public județean și constituirea 
dreptului de administrare al Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad 
asupra acestora. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 22 voturi 
pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan 
Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian). 
Împotrivă? - . Abțineri? - . 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 283/2020 privind declararea unor 
bunuri achiziționate în cadrul proiectului ROHU 72 „Rețea transfrontalieră 
pentru îmbunătățirea capacității de răspuns și a managementului riscurilor 
în situații de urgență” ca fiind de interes public județean și constituirea 
dreptului de administrare al Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad 
asupra acestora. 

 
 
Punctul 28 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de 

funcții şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare ca urmare a 
reorganizării Unităţii de Asistenţă Medico - Socială Săvârşin – iniţiativa 
preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Al doilea. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei, a statului de funcții şi a Regulamentului de organizare şi 
funcţionare ca urmare a reorganizării Unităţii de Asistenţă Medico - Socială 
Săvârşin. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 22 voturi pentru 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Ciceac 
Vasile, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moţ Petru, Pârv Mihai, Pădurean Petru, Pero Tamas, Popa Garofiţa, 
Purcaru Mircea, Salaşan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
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Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Ulici Ion și Urzică Cristian). Împotrivă? - . 
Abțineri? - . 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, Consiliul 
Judeţean Arad, a adoptat Hotărârea nr. 284/2020 privind aprobarea 
organigramei, a statului de funcții şi a Regulamentului de organizare şi 
funcţionare ca urmare a reorganizării Unităţii de Asistenţă Medico - Socială 
Săvârşin. 

 
 Domnul Cionca Iustin: Și am ajuns la punctul Diverse. O să vă rog să 

vă înscrieți la cuvânt, cine dorește să ridice vreo problemă, dacă sunt astfel 
de probleme? Domnul Moț, altcineva? Vă rog, domnul Moț!  

 Domnul Moț Petru: Întrebări scurte aș avea. Prima vizează drumul 
Socodor-Șiclău- Grăniceri. Am văzut că se lucrează pe el destul de amplu. 
Și aș vrea să știu în ce va consta până la urmă aceste lucrări? Adică cât de 
ample sunt reparațiile respective. Inclusiv dacă se pune problema turnării 
unui covor asfaltic. Și a doua problemă, ar fi am înțeles că avem pe cineva 
de la Compania de Apă, vreau să întreb, pentru că la un moment dat se 
punea problema măririi prețurilor la apă și canal în luna august. Dacă poate 
să-mi răspundă la acest moment care mai este situația cu acea chestiune 
care a apărut în unele documente, supuse atenției Consiliului județean 
anterior. Deci acestea ar fi problemele, mulțumesc frumos! 

Domnul Cionca Iustin: Dau cuvântul domnului Bîlcea și de la 
Compania de Apă este domnul Varga.  

Domnul Varga Florin: Da. 
Domnul Cionca Iustin: O să vă rog să veniți aici. 
Domnul Bîlcea Sergiu: Domnule Moț, vedeți la dumneavoastră în zonă 

se lucrează, se va lucra în continuare. Nu numai pe Grăniceri-Șiclău-
Socodor se va lucra și pe Socodor-Nădab sau pe Sânmartin-Socodor în 
curând și pe Curtici-Macea-Sânmartin. Astfel că proiectul nostru 
transfrontalier va avea o parte. Astăzi ați refuzat și vedeți diferența cum ați 
tratat cele două lucruri. Ați refuzat ca locuitorii din nordul județului, vecinii 
dumneavoastră de fapt...  

Domnul Moț Petru: Nu este adevărat! 
Domnul Bîlcea Sergiu: Să beneficieze de drumuri noi. Nu v-am 

întrerupt, îmi cer scuze, vă rog frumos. Închidem după care dacă doriți să 
răspundeți, nu am nicio problemă. S-a luat în considerare inclusiv pe acest 
program de covoare, că tronsonul între Grăniceri și Socodor este unul 
pretabil, după reparații prin burdușire. Nefiind un trafic foarte, foarte mare în 
acea zonă și se va așterne un strat de covor așa cum s-a întâmplat și în alte 
zone. Dacă și repet, dacă discutăm de Curtici-Macea-Sânmartin, Sânmartin- 
Socodor, Socodor-Nădab, va fi vorba de o modernizare. Pe acest tronson 
am considerat că un covor după ce reparațiile vor fi făcute foarte bine de 
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către constructor, iar garanția va fi de 2 ani, ca să vă dau și răspunsul. De 2 
ani va fi. Dar repet, dumneavoastră ați văzut beneficiați de lucrări, dar în altă 
parte a județului prin votul pe care l-ați făcut astăzi, ați demonstrat că nu 
apreciați dorințele arădenilor și inclusiv colegul dumneavoastră de fapt a 
spus o realitate și beneficiază și dânsul de un drum între Sintea Mare și 
Șepreuș acum corect. Iar și celelalte drumuri considerăm că trebuie să fie la 
fel. Vă mulțumesc, eu în locul dumneavoastră nu aș mai răspunde, pentru 
că nu își mai are rost răspunsul. Mulțumesc! 

Domnul Moț Petru: Totuși o voi face! 
Domnul Varga Florin: Bună ziua! Mă numesc Florin Varga director 

tehnic de dezvoltare la Compania de Apă. Da, într-adevăr în bugetul de 
venituri și cheltuieli 2020 în luna august, s-a estimat o modificare de tarif. 
Dar datorită conjucturii actuale, stare de urgență, respectiv stare de alertă, 
nu s-au mai făcut demersurile pentru modificarea prețurilor la apă și canal. 
După finalizarea stărilor de urgență, respectiv de alertă, vom face 
demersurile către ANRSC pentru modificarea tarifelor.  

Domnul Moț Petru: Vor fi majorate, probabil? 
Domnul Florin Barca: Poftim? 
Domnul Moț Petru: Nu ne așteaptă reduceri? Vor fi majorate aceste 

tarife? 
Domnul Florin Barca: Se vor majora, respectiv 0,56 lei la apă și 0,21 

la canal. 
Domnul Moț Petru: Bine, mulțumesc! Aș vrea să spun totuși două 

lucruri sau un lucru vis-a-vis de intervenția domnului vicepreședinte, chiar 
dacă nu mai este de față, evident îi mulțumesc pentru răspuns și pentru 
lămuriri. Însă consider că celelalte comentarii ale dumnealui sunt total 
neavenite. Adică nu mi se pare în mod onest să pui problema că dacă ai o 
altă viziune sau o altă opinie vis-a-vis de modul în care anumite sume de 
bani ar trebui cheltuiți automat te opui anumitor chestiuni din alte zone ale 
județului. Știți foarte bine și știm bine că resursele bugetului sunt limitate, nu 
putem chiar cu PNL-ul la guvernare, nu avem banii pe care i-am dori. Și cred 
că faptul, că noi susținem că ar trebui făcut acel drum în zona Lipova, și că 
ar trebui să i se dea prioritatea respectivă, pentru că până la urmă și 
dumneavoastră ați susținut acel drum și v-ați lăudat cu el atunci când ați fost 
la Lipova. Nu mi se pare normal ca susținerea noastră pentru acel drum să 
fie pusă în opoziție cu susținerea pentru alte drumuri. Și noi ne dorim la fel 
ca dumneavoastră să se facă toate drumurile din județ, să avem spitale, să 
avem infrastructură, să avem tot ceea ce trebuie, pentru o calitate cât mai 
bună a vieții arădenilor.  

Domnul Cionca Iustin: Deci domnul Moț!  
Domnul Moț Petru: Mulțumesc frumos! 
Domnul Cionca Iustin: Domnul Bîlcea, a spus adevărul. Dacă 

majoritatea colegilor din Consiliul județean ar fi votat amendamentul 
dumneavoastră și nu pe al meu, noi nu puteam să facem acele drumuri, 
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evident. Țineam banii doar pentru drumul acesta și probabil anul viitor, o 
dată cu votarea noului buget, oricum luam banii aceia de acolo și îi puneam 
atunci. Doar că pierdeam câteva luni de zile. Acum, dumneavoastră, eu vă 
consider un om inteligent, dumneavoastră vă faceți că nu înțelegeți, ce 
vorbim noi aici, deși am fost foarte explicit. Este dreptul dumneavoastră să 
rămâneți acolo, că banii nu trebuie luați de acolo, o să mai luăm, dacă mai 
apucăm o ședință, și o să găsesc o altă prioritate, tot de acolo am să iau. 
Pentru că este o prostie să țin banii aceia blocați pentru că nu îi pot consuma. 
Oricum se devalorizează, orice scumpire afectează cuantumul acela. Doi, 
dacă am făcut o licitație și știu prețul, diferența aceea între cât am estimat 
noi și cât costă în realitate, nu are rost să-i ținem acolo. Evident că trebuie 
să-i duci către alte proiecte. Acesta este rostul până la urmă, să folosim banii 
aceștia publici, cât mai pragmatic. Și să nu rămână 2 ani, să știți că este 3 
ani garanția la covor. Așa am scos la licitație, ca să nu plece de aici mesajul 
cu 2 ani. Da, deci covoarele asfaltice vor avea 3 ani garanție pentru drumul 
pe care vi l-am spus, și avem aproximativ 100 km de covoare asfaltice, care 
cred eu că rezolvă pe o perioadă de timp, până când vom face rost de bani 
să facem din temelie drumurile acestea. Bun. Dacă domnul Lucaci, vreți să 
interveniți? 

Domnul Lucaci Cornel: Da. 
Domnul Cionca Iustin: Pe subiectul acesta? 
Domnul Lucaci Cornel: Da. 
Domnul Cionca Iustin: Vă rog! 
Domnul Lucaci Cornel: O întrebarea vreau doar să vă pun domnule 

președinte! Sunt de acord așa ca banii să se cheltuie eficient și să fie în 
regulă, dar mă gândesc că există posibilitatea ca în urma contestațiilor să fie 
anulată licitația și se va relua. În situația asta, cum mai justificăm valoarea 
estimată după care s-au făcut toate studiile de fezabilitate, DALI-ul și 
procedura în sine?   

Domnul Cionca Iustin: Dumneavoastră știți că dacă va fi admisă 
contestația se continuă procedura. Da? 

Domnul Lucaci Cornel: Da. 
Domnul Cionca Iustin: Bun. Care poate să dureze o lună, două, trei.   
Domnul Lucaci Cornel: Da. 
Domnul Cionca Iustin: Facem o nouă evaluare, stabilești un alt 

câștigător, care poate fi iar contestat. 
Domnul Lucaci Cornel: Corect. 
Domnul Cionca Iustin: Apoi există instanțele judecătorești, dar toate 

lucrurile acestea care le spunem acum durează. Da? 
Domnul Lucaci Cornel: Da.  
Domnul Cionca Iustin: Ne vom întinde pe anul viitor. Sunteți conștient 

că anul viitor vom veni și vom vota un nou buget, și atunci în funcție de ce 
se va întâmpla până atunci remediem și problema aceasta. Dar eu nu cred 
că se vor întâmpla lucrurile acestea, eu am încredere .... 
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Domnul Lucaci Cornel: Există și posibilitatea aceasta. 
Domnul Cionca Iustin: Există, există, dar eu pun varianta cealaltă. 

Domnule câștigăm noi, pentru că am avut noi dreptate și dăm drumul la 
licitație. De ce să mă gândesc eu la ce este rău? 

Domnul Lucaci Cornel: Era doar o întrebare, mulțumesc pentru 
răspuns. 

Domnul Cionca Iustin: Eu nu pot garanta pentru că nu sunt comisia 
respectivă. Nu știu, dar am încredere în experții mei de acolo și rar s-a 
întâmplat să pierdem. Cred că în patru ani o singură dată a avut dreptate o 
firmă care a făcut contestație.  

Domnul Lucaci Cornel: Chestiunea apare între candidați. 
Domnul Cionca Iustin: Da.  
Domnul Lucaci Cornel: Și nu întodeauna licitațiile se fac în ... 
Domnul Cionca Iustin: Se pot întâmpla greșeli, sunt oameni și la noi, 

dar încă o dată...  
Domnul Lucaci Cornel: Nu. (Neinteligibil).  
Domnul Cionca Iustin: Haideți să fim pozitivi, să ne gândim la ce este 

mai bine și dacă chiar iau banii aceștia de acolo, da? Nu mă împiedică 
nimeni să stabilesc câștigătorul. Noi când trebuie să îndeplinim condiția? La 
început când punem banii. Adică s-a făcut o evaluare punem toți banii acolo, 
facem licitația. Între timp eu pot să mă joc cu banii aceștia, dacă consider că 
anul acesta nu îi pot consuma pe toți. Înțelegeți?  

Domnul Lucaci Cornel: Da!  
Domnul Cionca Iustin: Și eu cred că toți gândiți așa că nu are rost să-

i ținem acolo. În fine, dacă nu ar fi apărut Legea responsabilității fiscale, care 
are și ea scopul ei, noi puteam să punem o sumă de bani acolo și în funcție 
de cum mergeau licitațiile, luai banii dintr-un loc și puneai pe cele care 
mergeau și cele care se blocau rămâneau fără fonduri și se mutau pe anul 
viitor. Bun. Dacă nu mai sunt alte intervenții, domnul Săbău! A venit doamna 
Ionescu, vă invit până la mine în birou să vă cereți scuze pentru că nu ați 
dorit să-i votați echipamentele. Vă invit la mine în birou iar celorlalți vă doresc 
o zi frumoasă mult succes, mai ales P.N.L-iștilor și să aveți grijă ca avem 
500  de bolnavi în județ! 

 
  
          Președinte,                               Secretar general al Județului 
       Iustin Cionca                               Silvana Lupu 
 
   
                                 Întocmit, 
                                                                          Cristina Neamțiu 

 


